



# 香港學界體育聯會

## THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍柯文田彌密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk



### **2022-2023 年度全港學界精英羽毛球比賽 有關工作人員經快速抗原測試呈陽性個案**

本會接獲通知，昨日(11月21日)於荃灣西約體育館舉行之全港學界精英羽毛球比賽，一名工作人員於今日(11月22日)的快速抗原測試結果呈陽性。有鑑於此，敬請各參賽學校留意昨日到訪上述比賽人士的身體狀況，如有需要，建議有關人士考慮進行2019冠狀病毒病核酸檢測；如出現身體不適或出現疑似病徵者，應立即求診。

參賽學校有責任監察及處理參與人士遵守本會的各项防疫措施及安排，如參與人士被列為確診者或密切接觸者，請盡快聯絡本會職員作出匯報：

港島及九龍會員學校 黃麗君女士 (電話：2711 9182)  
新界會員學校 鄭妙玲女士 (電話：2711 2823)

本會將繼續密切留意事態發展，如有需要將會適時公布，敬請留意。

此致

參賽學校校長 及 體育科主任

對外事務辦事處  
高級體育幹事 區佩蘭 謹啟

日期：二零二二年十一月二十二日

### **All Hong Kong Schools Jing Ying Badminton Tournament 2022–2023**

#### **Official Tested Positive via Rapid Antigen Test**

The Federation was notified of an official tested positive via rapid antigen test. The official attended the All Hong Kong Schools Jing Ying Badminton Tournament 2022–2023 at Tsuen Wan West Sports Centre yesterday (21 November). The official was then tested positive via rapid antigen test today (22 November). In view of this, all participating schools are advised to monitor the health conditions of those who attended the aforementioned competition. If necessary, relevant persons may consider taking the COVID-19 nucleic acid test. Participants should seek medical advice immediately when he/she feels physically unwell or detects suspected symptoms.

Schools are responsible to monitor and ensure that their participants comply with the anti-epidemic measures and arrangements of the Federation. If any participant is being informed to be a confirmed case or a close contact of a confirmed case of COVID-19, please contact our staff :

HK Island & Kowloon Member Schools - Ms. Amy Wong (Tel: 2711 9182)  
New Territories Member Schools - Ms. Hazel Cheng (Tel: 2711 2823)

The Federation will continue to monitor the latest development and make further announcement as and when necessary.

Tina Au  
Senior Sports Executive (External Office)

To: Principal and P.E. Panel of all participating schools  
Date: 22 November 2022

**Head Office**  
Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

**HK Island & Kln Office**  
Room 203  
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808  
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk  
hkps@hkssf.org.hk

**N. T. Office**  
Room 102  
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821  
E-mail: nts@hkssf.org.hk  
ntpsac@hkssf.org.hk

**External Office**  
Room 201  
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525  
E-mail: external@hkssf.org.hk